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14 října, 2024

Likvidace zemědělců v rámci EU pokračuje, nyní došlo
na belgické farmáře

necenzurovanapravda.cz/2024/10/likvidace-zemedelcu-v-ramci-eu-pokracuje-nyni-doslo-na-belgicke-farmare

Ničivý Green Deal má za cíl zlikvidovat Evropu po všech směrech:
cílí na průmysl i zemědělství a tím také likviduje
konkurenceschopnost, vede k deindustrializaci a likvidaci
potravinové bezpečnosti.

Politika, která je založena na největší lži v dějinách lidstva, je tedy
záminkou k zavádění zákonů a norem, které mají Evropany v
důsledku ožebračit a zabránit tomu, že by mohly evropské země v
jakémkoli směru konkurovat zbytku světa.

Útoky na zemědělce byly v minulých letech zaměřeny na většinu
evropských zemí, ale asi nejvíc bylo postiženo Holandsko, kde ještě
za předchozí vlády započalo mohutné vyvlastňování a zavádění
tvrdé „dusíkové a uhlíkové“ politiky.

I přes sliby, že to napraví, jde i stávající holandská vláda stejným
směrem, takže vyvlastňování pokračuje a aktuálně se schyluje k
dalším demonstracím.

Mezitím zavádí neméně ničivou politiku také Belgie, kde již vláda
oznámila zemědělcům, že jejich farmy zanechávají příliš velkou
uhlíkovou stopu, takže mají na výběr: zavést postupy, které budou
uhlíkově neutrální (což je v zemědělství nemožné) nebo musí
skončit…

MCC Brusel hovořil s vlámskými zemědělci o nedávném šokujícím
setkání s vládními úředníky. Vláda jim učinila jednorázovou nabídku,
kterou nemohou odmítnout.

Budou muset prodat svou půdu vládě nebo budou čelit novým
emisním pravidlům, která učiní jejich farmy finančně neudržitelnými.
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„Většina lidí neví, že vláda chce, abychom my zemědělci odešli, že
nám chce vzít naši půdu, a že ve skutečnosti začínají válku proti
zemědělcům,“ říká mléčný farmář Bart Dickens, předseda Farmers
Defence Force Belgium.

„Tohle je ve skutečnosti válka proti farmářům. Pokud nás mohou
vyhnat z naší půdy, co potravinová bezpečnost?“

„V poslední době se všichni zemědělci mohli zúčastnit setkání
pořádaných vládou. To, co jsme tam slyšeli, bylo opravdu šokující,“
říká farmářka Isabel Proostová.

Emise je třeba drasticky snížit, ale bez emisí nemůžete hospodařit.
Zemědělci mají možnost účastnit se programu výkupu (tedy v
podstatě nuceného vyvlastnění).

„Pokud na to nezareagujeme, nezbude nám nic jiného než
zbankrotovat, protože předpisy jsou tak přísné, že je to
neproveditelné,“ říká zemědělec Geert Heyns z Farmers Defence
Force Belgium.

Zemědělci se obrátili na šest různých právníků, kteří se na tuto
problematiku specializují, ale ukázalo se, že už byli osloveni vládou.
Nemohli tedy již zemědělcům v boji proti vládě nijak pomáhat.

K uvedenému už jen připomínám, že vyvlastnění zemědělci –
podobně jako v Holandsku – již nesmí ve svém oboru pracovat nejen
v jejich zemi, ale dokonce ani nikde jinde v EU.

Mnozí nic jiného neumí a zejména ti starší budou mít značné
problémy s rekvalifikací. Podstatný je i fakt, že na mnoha farmách
hospodaří tyto rodiny třeba po staletí a jejich legální krádeží přijdou o
víc než o pouhý majetek, který jim bude při výkupu proplacen.

V Holandsku záhy poté, co vláda oznámila vyvlastnění prvních 3000
farem došlo k několika sebevraždám zemědělců, kteří si raději vzali
život, než aby museli opustit po staletí děděnou půdu…
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Výše uvedené výpovědi belgických zemědělců najdete  v tomto
videu, záznam je však pouze ve vlámštině:

Watch Video At: https://youtu.be/lSLobIEMJNc

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 10 Průměrně: 5]
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